
 

Bestuurlijke reactie visitatie 2018-2021 WoonInvest 

In het eerste half jaar van 2022 heeft Raeflex voor WoonInvest de visitatie uitgevoerd en teruggekeken op 

de afgelopen vier jaar. Wij kijken terug op een mooi visitatietraject. Wij willen de visitatiecommissie 

bedanken voor het rapport dat aanknopingspunten biedt voor het nieuwe koersplan dat WoonInvest in de 

2e helft van 2022 gaat opstellen. 

Algemeen beeld  

WoonInvest is een gepassioneerde sociale huisvester in transitie. De transitie zit op meerdere vlakken: 

zowel binnen de interne organisatie, de financiële mogelijkheden en de complexe woningmarkt van 

Haaglanden. Het is prettig te constateren dat deze transitie gezien is door de visitatiecommissie en zij ons 

goede aanbevelingen geeft om onze volkshuisvestelijke prestaties te verbeteren.  

De positieve punten die gezien zijn sterken ons in de opdracht die we voor WoonInvest zien. We doen wat 

we volkshuisvestelijk afspreken en werken aan een diverse voorraad: nieuwbouw zit in de pijplijn. We 

pakken de verantwoordelijkheid voor zorgvastgoed en hebben onze zaken financieel op orde. We gaan 

zorgvuldig om met de beperkte middelen die we hebben.   

Samenwerking met het netwerk 

Naast de positieve zaken zijn er ook aandachtspunten. Nu we, zoals het rapport constateert, de weg 

omhoog hebben ingeslagen kunnen we nadrukkelijker de blik naar buiten richten. WoonInvest kan meer 

halen uit de samenwerking met de bouwpartners. We pakken de uitgestoken hand van onze 

samenwerkende ondernemers aan om de kwaliteit van wonen voor onze huurders op een hoger plan te 

brengen. De klanttevredenheid kan daarmee verbeteren. Dat is ook noodzakelijk.  

Dat doen we ook in SVH-verband met bijvoorbeeld de bouwstroom en dat deden we en doen we al met de 

gemeenten. Maar zeker is dat voor het realiseren van de uitdagende economische en volkshuisvestelijke 

opgave een verdere versterking van de goede samenwerking met de overheden noodzakelijk. Die 

samenwerking is ook essentieel als het gaat om de zorg- en welzijnspartijen. Samen staan we voor 

spannende uitdagingen zoals het op peil houden van de leefbaarheid en het combineren van wonen en 

zorg.  

Het meest in het oog loopt de samenwerking met Respectus. Op onderdelen is de samenwerking voor 

verbetering vatbaar en daarvoor zijn de eerste stappen gezet. Beiden zullen we moeten werken aan 

voorspelbaarheid, transparantie en communicatie. We zien dat dan ook als een van de belangrijkste 

aandachtspunten in het rapport.  

Interne organisatie  

Er was in de visitatieperiode ook aandacht voor de interne organisatie. De visitatiecommissie spreekt 

vertrouwen uit in het ontwikkeltraject dat ter verbetering van de organisatiecultuur gestart is. Het loopt nu 

bijna een jaar en werpt haar vruchten af. Dit traject behelst niet alleen het goed samenwerken op resultaat 

maar ook hoe we dit resultaat als organisatie samen bereiken. Daar gaat veel aandacht naar uit. Verder 

heeft de professionalisering met de ontwikkeling van (nieuwe) medewerkers een forse impuls gekregen.  

Tot slot 

De visitatiecommissie ziet onze ontwikkelingen en ziet dat we de goede dingen oppakken. Maar er is ook 

nog veel te doen. De punten uit dit visitatierapport nemen we mee in ons koersplan. Het is een extra 

stimulans om het goede te doen voor onze huurders. Want daarvoor zijn we ooit meer dan 100 jaar 

geleden opgericht! 
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